
RADA MIAST A MARKI
AI. J. Pllud"kiego 95
05-270 M ARK I

tel. (0-22) 781-1O-C3
Fax 781-13-78

IDOj. Mazowieckie PROTOKOL Nr 26
z XXVI sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla sif w dniu 18 marca 2009 roku

o godzinie 1300, Maria Przybysz - Piwko Przewodnicz~ca Rady Miasta Marki
otworzyla XXVI sesj~ Rady Miasta. Przywitala stalych czlonk6w Rady oraz przybylych gosci
(sklad Rady Miasta Marki 21. radnych; nieobecny radny Marek Mallk). Listy obecnosci
radnych oraz zaproszonych gosci stanowi~ zal~cznik nr I do protokolu. Po stwierdzeniu
quorum Przewodnicz~ca Rady przedstawila porz~dek obrad:

I. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porz~dku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porz~dku obrad.
4. Przyj~cie protokolu z XXV sesji z dnia 18 lutego 2009 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 311).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniaj~cej uchwal~ nr XXIV/248/2009 Rady Miasta

Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok
(Druk nr 316).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyj~cia zaktualizowanego "Lokalnego
Programu Rewitalizacji Miasta Marki na lata 2005 - 2013 (Druk nr 293).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmian w podziale miasta Marki na stale
obwody glosowania (Druk nr 314).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na bezplatne uZyczenie
cz~sci nieruchomosci komunalnej (Druk nr 310).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, prawa uzytkowania wieczystego niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk nr 309).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk
nr 312).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach (Druk nr
313).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyst<yJienia Miasta Marki do projekt6w
kluczowych realizowanych przez Sarnorz~d Wojew6dztwa Mazowieckiego w rarnach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata 2007 
2013 (Druk nr 315).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pana Jerzego Grabowskiego na
dzialalnosc Burmistrza (Druk nr 317).

I 5. Interpelacje i zapytania radnych.
16. Sprawy r6zne.
17. Zamkni~cie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczyilski zlozyl dwa wnioski:
I) 0 uzupelnienie porz~dku obrad 0 punkt "Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie

budowy nowej siedziby Gimnazjum Nr I w Markach (Druk nr 319),
2) 0 uzupelnienie porz~dku obrad 0 punkt poswi~cony "Prezentacji koncepcji

rewitalizacji Palacyku i Fabryki Braci Briggs6w w Markach" (po punkcie 7. porz~dku
obrad).



Przewodnicz~cy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Marek Kroczek zlotyl wniosek
o uzupelnienie porz~dku obrad 0 punkt "Przyj~cie Planu Pracy Komisji Oswiaty, Kultury
i Sportu Rady Miasta Marki na 2009 rok."

Nie zostaly zgloszone uwagi do wniosk6w.

Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz~dzila glosowanie wniosku w sprawie
uzupelnienia porz~dku obrad 0 punkt "Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie budowy
nowej siedziby Gimnazjum Nr 1 w Markach (Druk nr 319)."

Glosowanie
za przyj~ciem wniosku - 18
przeciw- 0
wstrzymuj~cych si~-1

W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecna: U. Paszkiewicz).

Wniosek zostal przyj~ty, uzyskal poparcie bezwzgl~dnej wi~kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.
Projekt uchwaly zostanie rozpatrzony jako punkt 1O. porz~dku obrad.

Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko zar~dzila glosowanie wniosku w sprawie
uzupelnienia porz~dku obrad 0 punkt "Prezentacja koncepcji rewitalizacji Palacyku i Fabryki
Braci Briggs6w w Markach" (po punkcie 7. porz~dku obrad).

Glosowanie
za przyj~ciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymuj~cych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecna: U. Paszkiewicz).

Wniosek zostal przyj~ty, uzyskal poparcie bezwzgl~dnej wi~kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.

Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz~dzila glosowanie wniosku w sprawie
uzupelnienia porz~dku obrad 0 punkt "Przyj~cie Planu Pracy Komisji Oswiaty, Kultury
i Sportu na 2009 rok."

Glosowanie
za przyj~ciem wniosku - 19
przeciw-O
wstrzymuj~cychsi~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecna: U. Paszkiewicz).

Wniosek zostal przYkty, uzyskal poparcie bezwzgl~dnej wi~kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.
Przyj~cie Planu Pracy nast~i w punkcie 17. porz~dku obrad.

Porz~dek obrad po zmianach przedstawial si~ nast~puj~co:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porz~dku obrad.
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3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zrnian do porz!\cdku obrad.
4. Przyj«cie protokolu z XXV sesji z dnia 18 lutego 2009 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk ill 311).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniaj!\ccej uchwal« ill XXIV1248/2009 Rady Miasta

Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok
(Druk ill 316).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyj«cia zaktualizowanego "Lokalnego
Programu Rewitalizacji Miasta Marki na lata 2005 - 2013 (Druk ill 293).

8. "Prezentacja koncepcji rewitalizacji Palacyku i Fabryki Braci Briggs6w w Markach".
9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmian w podziale miasta Marki na stale

obwody glosowania (Druk ill 314).
10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie budowy nowej siedziby Gimnazjum Nr I w

Markach (Druk ill 319).
11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na bezplatne uzyczenie

cz«sci nieruchomosci komunalnej (Druk ill 310).
12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do

zasobu nieruchomosci gminnych, prawa uZytkowania wieczystego niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk ill 309).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk
ill 312).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach (Druk ill

313).
15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyst!lPienia Miasta Marki do projekt6w

kluczowych realizowanych przez Samorz!\cd Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata 2007 
2013 (Druk ill 315).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pana Jerzego Grabowskiego na
dzialalnosc Bunnistrza (Druk ill 317).

17. Przyj«cie Planu Pracy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu na 2009 rok.
18. Interpelacje i zapytania radnych.
19. Sprawy rMne.
20. Zamkni«cie posiedzenia.

Pkt 4. Przyiecie protokolu z XXV sesji z dnia 18 lutego 2009 roku.

Do chwili rozpocz«cia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnieil
do protokolu, w zwi!lZku z powyzszym Przewodnicz!\cca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarz!\cdzila glosowanie w sprawie przyj«cia protokolu Nr 25 z XXV sesji Rady Miasta Marki
z dnia 18 lutego 2009 roku.

Glosowanie
za przyj«ciem protokolu - 14
przeciw- 0
wstrzymuj!\ccych si« - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecna: U. Paszkiewicz).

Protok6l z XXV sesji Rady Miasta Marki z dnia 18 lutego 2009 roku zostal przyj«ty.
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Pkt 5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Mariti (Druk nr 311).

Informacja 0 pracy Burmistrza od 11 lutego do 10 marca 2009 roku stanowi zalilcznik
nr 2 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzieliI odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
Tadeusza Sklodowskiego dotyczilce punktu 3 i 8;
Jana OrIowskiego dotyczilce punktu 6;
Bogdana Trzemeckiego dotyczilce punktu 19.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwalv zmieniaillcej uchwale nr XXIV/248/2009 Rady
Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budi:etu Miasta Mariti na 2009
rok (Druk nr 316).

Projekt uchwaly z opiniil Radcy Prawnego stanowi zalilcznik nr 3 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil proponowane zmiany budzetu na 2009 rok zawarte
w Druku nr 316 (materialy opisowe stanowiil integralnil cz«sc projektu uchwaly, str. 5).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 316.
Opinia Komisji stanowi zalilcznik nr 4 do protokolu.

W tym punkcie porzildku obrad nie zostala podj«ta dyskusja.

Przewodniczilca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzildzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly zmieniajilcej uchwal« nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia
2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 316).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 19
przeciw - 0
wstrzymujilcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecna: U.Paszkiewicz).

Uchwala zostala podj«ta, otrzymala Nr XXVI/269/2009 i stanowi zalilcznik nr 5 do protokolu.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie przvjecia zaktualizowanego
"Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Mariti na lata 2005 - 2013 (Druk nr 293).

Projekt uchwaly z opiniil Radcy Prawnego stanowi zalilcznik nr 6 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze w trakcie poprzedniej sesji radny Jan OrIowski
zwr6cil uwag«, ze nieprawdziwe S'l zapisy zawarte na stronie 16. Programu, dotyczilce
poziomu wyposazenia mieszkail w instalacje techniczne; Burmistrz zapewnil, ze
przedstawione na str. 16. dane S'l prawidlowe; Burmistrz powiedzial r6wniez, ze zgloszone 
podczas posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej, uwagi dotyczilce stron: 16, 22, 30,
48, 54, 70, 73, 74 zostaly uwzgl«dnione (uwagi stanowi'l zalilcznik nr 7 do protokolu);
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ponadto w tabeli na stronie 15 poprawiony zostal rok (2007) oraz na stronie 20 z tabeli
usuni~ty zostal wiersz drugi i pi'lty.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 293.
Opinia Komisji stanowi za1'lGznik nr 8 do protokolu.

W tym punkcie porz'ldku obrad nie zostala podj~ta dyskusja.

Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'ldzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie przyj~cia zaktualizowanego "Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta
Marki na lata 2005 - 2013 (Druk nr 293).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymuj'lcych si~ - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecna: U.Paszkiewicz).

Uchwala zostala podj~ta, otrzymala Nr XXVI/270/2009 i stanowi zal'lcznik nr 9 do protokolu.

Pkt 8. "Prezentacja koncepcji rewitalizacji Palacyku i Fabryki Brad Briggsow
w Markach".

Prezentacja stanowi za1'lcznik nr 10 do protokolu.

Przedstawicielka firmy BCG Polska (wykonawca koncepcji) pani Jadwiga Smulska 
StruZkiewicz przedstawila prezentacj~ multimedialnq; om6wila m.in. dotychczasowe
dzialania w zakresie rewitalizacji, lokalizacj~ oraz obecn'l funkcj~ i stan obiekt6w, koncepcj~
architektonicznq, przewidywane koszty inwestycji, niezb~dne dzialania w celu wnioskowania
o dotacj~ z UE i wylonienia partnera prywatnego.

W dyskusji glos zabrali radni: Pawe1 Chojnowski, Pawel Adamczyk, Boguslaw D'lbkowski,
Tadeusz Sklodowski, Marek Szczepanowski oraz pani Jadwiga Smulska - Struzkiewicz,
Burmistrz Janusz Werczyilski, Zast~pca Burmistrza KrzysztofWnuk.

Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko podzi~kowala pani Jadwidze Smulskiej 
Struzkiewicz za przybycie na sesj~ Rady Miasta oraz przedstawion'lprezentacj~.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmian w podziale miasta Marki na
stale obwody glosowania (Druk nr 314).

Projekt uchwaly z opini'l Radcy Prawnego stanowi za1'lcznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyilski poinformowal, ze w dniu 7 czerwca 2009 roku odb~d'l si~

wybory do Parlamentu Europejskiego; w jednym z obwod6w glosowania zostala
przekroczona liczba mieszkailc6w (3 tysi'lce os6b) i w zwi'lzku z tym konieczny jest podzial
tego obwodu; dotychczas w Szkole Podstawowej nr I w Markach zlokalizowane byly dwa
obwody, a teraz b~d'l tam usytuowane 3 odwody glosowania.
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Burrnistrz udzielil r6wniez wyjasnien w zwi'lZku z pytaniami radnego Bogdana
Trzemeckiego.

Komisja Oswiaty, KuItury 1 Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDruku314.

Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'tdzila glosowanie w sprawie podjl(cia
uchwaly w sprawie zmian w podziale miasta Marki na stale obwody glosowania
(Druk nr 314).

Glosowanie
za podjl(ciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymuj'tcych sil( - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjl(ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXVI/27112009 stanowi zal'tcznik
nr 12 do protokolu.

Pkt 10.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie budowy nowej siedziby Gimnazjum
Nr 1 w Markach (Druk nr 319).

Projekt uchwaly z opini't Radcy Prawnego stanowi zal'tcznik nr 13 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze kwestia lokalizacji budowy gimnazjum juz
kilkakrotnie byla dyskutowana (materialy stanowi't zal'tcznik nr 14 do protokolu);
poinformowal, ze w zal'tczniku do ww. uchwaly zawarte jest uzasadnienie budowy
gimnazjum w Markach Poludniowych; Burrnistrz przypomnial, ze przetarg na opracowanie
projektu budowy gimnazjum wraz z otoczeniem w Markach przy ul. Wsp61nej zostal
rozstrzygnil(ty; umowa z wykonawc't nie zostala podpisana; gmina Marki uniewaznila
postl(powanie przetargowe, a wykonawca wni6s1 protest do Krajowej Izby Odwolawczej,
kt6ra uwzgll(dnila odwolanie i nakazala Gminie Marki uniewazniep.ie czynnosci
uniewaznienia postl(powania (kopia wyroku Krajowej Izby Odwolawczej stanowi zal'tcznik
nr 15 do protokolu). Burrnistrz dodal, ze do projektu uchwaly zostaly wniesione poprawki
redakcyjne zaproponowane podczas posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDrukunr319.
Opinia Komisji stanowi zal'tcznik nr 16 do protokolu.

Komisja Oswiaty, KuItury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku 319.

Radny Jacek Orych zloZyl wniosek, aby nie rozpatrywa6 projektu uchwaly w sprawie budowy
nowej siedziby Gimnazjum Nr 1 w Markach (Druk nr 319) na tym posiedzeniu, aby
umozliwi6 radnym zapoznanie sil( z wyrokiem Krajowej Izby Odwolawczej i skierowa6
ponownie projekt uchwaly do wlasciwych Komisji Rady.

W dyskusji glos zabrali radni: Ryszard Korotko, Marek Kroczek, Maria Przybysz - Piwko,
Jacek Orych, Pawel Adamczyk, Tadeusz Sklodowski, Tadeusz Pastemak, Pawel Chojnowski,
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Bogdan Trzemecki, Filip Rzewski oraz Burmistrz Janusz Werczyllski i Zast((pca Burmistrza
Krzysztof Wnuk.

Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz Piwko zarz'tdzila glosowanie wniosku, aby nie
rozpatrywac projektu uchwaly w sprawie budowy nowej siedziby Gimnazjum Nr I
w Markach (Druk nr 319) na tym posiedzeniu, umozliwic radnym zapoznanie si(( z wyrokiem
Krajowej Izby Odwolawczej i skierowac ponownie do wlasciwych Komisji Rady.

Glosowanie
za przyj((ciem wniosku - 5
przeciw - 15
wstrzymuj'tcych si(( - 0

Wniosek zostal odrzucony.

Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarnkn((la dyskusj(( i zarz'tdzila glosowanie
w sprawie podj((cia uchwaly w sprawie budowy nowej siedziby Gimnazjum Nr I w Markach
(Druk nr 319).

Glosowanie
za podj((ciem uchwaly - 14
przeciw- 5
wstrzymuj'tcych si(( - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podj((ta, otrzymala Nr XXVI/272/2009 1 stanowi zal'tcznik ill 17 do
protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wvraienia zgody na bezplatne
uZyczenie czesci nieruchomosci komunalnej (Druk nr 310).

Projekt uchwaly z opini't Radcy Prawnego stanowi zal'tcznik nr 18 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyiIski poinformowal, ze Zarz'tdca S'tdowy nieruchomosci wsp61nych
osiedla Lisi Jar w Markach zwr6cil si(( z wnioskiem 0 zawarcie umowy uzyczenia cz((sci
nieruchomosci gruntowej stanowi'tcej dzialk(( ill ewid. 20/20 0 pow. 300 m2 z obr((bu 3-06,
gdzie planowane jest zagospodarowanie oczka wodnego (obecnie istniej'tcy zbiomik wodny
jest zasmiecany).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 310.
Opinia Komisji stanowi zal'tcznik nr 19 do protokolu.

Radny Jan Orlowski zaapelowal 0 odrzucenie tego projektu uchwaly.

W dyskusji glos zabrali radni: Boguslaw D'tbkowski, Kazimierz K((dzierski, Tadeusz
Pastemak, Tadeusz Sklodowski, Maria Przybysz - Piwko, Urszula Paszkiewicz oraz
Burmistrz Janusz WerczyiIski i Zast((pca Burmistrza Krzysztof Wnuk.
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Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko zarnknre1a dyskusjre i zarz~dzila glosowanie
w sprawie podjrecia uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na bezplatne uzyczenie czresci
nieruchomosci komunalnej (Druk ill 310).

Glosowanie
za podjreciem uchwaly - 4
przeciw-12
wstrzymuj~cychsire- 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecna: E.Brzozowska).

Uchwala nie zostala podjreta.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyra:ienia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, prawa uZytkowania wieczystego niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk nr 309).

Projekt uchwaly z opini~Radcy Prawnego stanowi zal~cznik ill 20 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej, oznaczonej w ewidencji grunt6w miasta Marki jako dzialka
ill ewid. 16/12 0 powierzchni 55 m2 z obrrebu 3-03 z przeznaczeniem pod budowre gminnej
drogi publicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 309.
Opinia Komisji stanowi zal~cznik ill 21 do protokolu.

W tym punkcie porz~dku obrad nie zostala podjreta dyskusja.

Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz~dzila glosowanie w sprawie podjrecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, prawa uzytkowania wieczystego niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk ill 309).

Glosowanie
za podjreciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymuj~cych sill- 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecna: E.Brzozowska).

Uchwala zostala podjllta, otrzymala Nr XXVI/273/2009 i stanowi zal~cznik ill 22
do protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie wyra:ienia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnvch, niezabudowanych nieruchomosci gruntowvch
(Druk nr 312).

Projekt uchwaly z opini~ Radcy Prawnego stanowi zal~cznik nr 23 do protokolu.
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Burmistrz Janusz Werczyilski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy niezabudowanych
nieruchomosci gruntowych, oznaczonych w ewidencji grunt6w miasta Marki jako dzialka
nr ewid. 59/4 0 powierzchni 189 m2 i dzialka nr ewid. 5916 0 powierzchni 103 m2 z obrC(bu
1-09 przeznaczonych pod poszerzenie ul. Ceramicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 312.
Opinia Komisji stanowi zal'tcznik nr 24 do protokolu.

W tym punkcie porz'tdku obrad nie zostala podjC(ta dyskusja.

Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'tdzila glosowanie w sprawie podjC(cia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk nr 312).

Glosowanie
za podjC(ciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymuj'tcych siC( - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E.Brzozowska, T.Sklodowski).

Uchwala zostala podjC(ta, otrzymala Nr XXVI/274/2009 i stanowi zal'tcznik nr 25
do protokolu.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach
(Druk nr 313).

Projekt uchwaly z opini't Radcy Prawnego stanowi zal'tcznik nr 26 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyilski poinformowal, ze z inicjatyw't nadania nazwy ulicy wyst'tPili
mieszkailcy tej ulicy (materialy stanowi't zal'tcznik nr 27 do protokolu).

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku 313.

W tym punkcie porz'tdku obrad nie zostala podjC(ta dyskusja.

Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'tdzila glosowanie w sprawie podjC(cia
uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach (Druk nr 313).

Glosowanie
za podjC(ciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymuj'tcych siC( - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: E. Brzozowska,
G. Mlodzianowski, T. Sklodowski).

Uchwala zostala podjC(ta, otrzymala Nr XXVII275/2009
do protokolu.

stanowi zal'tcznik nr 28
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Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie orzvstaoienia Miasta Marki
do projekt6w kluczowvch realizowanych przez Samorzad Wojewodztwa Mazowieckiego
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata
2007 - 2013 (Druk nr 31St
Projekt uchwaly z opiniil Radcy Prawnego stanowi zalilcznik ill 29 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyitski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy uczestnictwa
na zasadach partnerstwa w projektach kluczowych realizowanych przez Samorzild
Wojew6dztwa Mazowieckiego p.n. "Przyspieszenie wzrostu konkurencyjnosci wojew6dztwa
mazowieckiego, przez budowanie spoleczeitstwa informacyjnego i gospodarki opartej na
wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych baz wiedzy 0 Mazowszu" oraz "Rozw6j
elektronicznej administracji w samorzildach wojew6dztwa mazowieckiego wspomagajilcej
niwelowanie dwudzielnosci potencjalu wojew6dztwa".

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 315.
Opinia Komisji stanowi zalilcznik ill 30 do protokolu.

W tym punkcie porzildku obrad nie zostala podj~ta dyskusja.

Przewodniczilca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzildzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie przystilPienia Miasta Marki do projekt6w kluczowych realizowanych
przez Samorzild Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata 2007 - 2013 (Druk ill 315).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujilcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P.Adamczyk, E.Brzozowska,
T.Sklodowski).

Uchwala zostala podj~ta, otrzymala Nr XXVII276/2009
do protokolu.

stanowi zalilcznik ill 31

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi pana Jerzego Grabowskiego
na dzialalnosc Burmistrza (Druk nr 317).

Projekt uchwaly z opiniil Radcy Prawnego stanowi zalilcznik ill 32 do protokolu.

Przewodniczilca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzeziitska odczytala projekt uchwaly wraz
z uzasadnieniem.

W tym punkcie porzildku obrad nie zostala podj~ta dyskusja.

Przewodniczilca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzildzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie skargi pana Jerzego Grabowskiego na dzialalnosc Burmistrza
(Druk ill 317).
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Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujllcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E.Brzozowska, T.Sklodowski).

Uchwala zostala podj~ta, otrzymala Nr XXVI/277/2009 i stanowi zalllcznik ill 33
do protokolu.

Pkt 17. przyjccie PIanu Pracy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu na 2009 rok.

Przewodniczllcy Komisji Marek Kroczek odczytal Plan Pracy Komisji Oswiaty, Kultury
i Sportu Rady Miasta Marki na 2009 rok.
Plan Pracy stanowi zalllcznik ill 34 do protokolu.

Nie zgloszono zadnych uwag.

Nie zostala podj~ta dyskusja w tym punkcie porzlldku obrad.

Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzlldzila glosowanie w sprawie przyj~cia

Planu Pracy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Marki na 2009 rok.

Glosowanie
za przyj~ciem Planu - 17
przeciw- 0
wstrzymujllcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: LBrzeziiiska, E.Brzozowska,
T.Sklodowski).

Plan Pracy Komisji Oswiaty, Kultury Sportu Rady Miasta Marki na 2009 rok zostal
przyj~ty.

Pkt 18. Interpelacje i zapytania radnych.

LRadny Jan Orlowski odczytal Interpelacj~ z dnia 18 Iutego 2009 roku dotyczllcll koszt6w
inwestycji polegajllcej na przebudowie chodnik6w w ul. Kosciuszki i w ul. Bandurskiego 
Interpelacja stanowi zalllcznik ill 35 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyiiski odczytal odpowiedz na ww. Interpelacj~ - odpowiedz stanowi
zalllcznik ill 36 do protokolu.

Radny Jan Orlowski odczytal kolejnll Interpelacj~ dotyCZflCll odpowiedzi udzielonej przez
Burmistrza na Interpelacj~ z dnia 18 lutego 2009 roku - interpelacja stanowi zalllcznik ill 37
do protokolu.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Boguslaw Dllbkowski, Grzegorz Mlodzianowski,
Marek Szczepanowski oraz Burmistrz Janusz Werczyiiski.
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Pkt 19. Sprawy r6:i:ne.

l.Radny Jacek Orych, zapytal Bunnistrza 0 postt<P prac przy budowie Komisariatu Policji
wMarkach.

Bunnistrz Janusz Werczyilski odpowiedzial, ze prace s1t kontynuowane, ale zadne oficjalne
infonnacje na ten temat nie wplynt<ly do Urzt<du Miasta.

2.Przewodnicz1tca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawila dwa pisma w sprawie nadania
nazw ulicom, kt6re nastt<pnie skierowala do Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu (kopie pism
stanowi1t zal1tcznik ill 38 do protokolu).

3.Przewodnicz1tca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawila pismo Uczniowskiego Klubu
Sportowego "Struga" dotycz1tce organizacji na terenie Marek Mistrzostw Swiata do lat 23
w warcabach 64 - polowych, w kt6rym jednoczesnie sfonnulowana zostala prosba 0 wsparcia
i pomocy przy realizacji tego przedsit<wzit<cia.
Kopia pisma stanowi zal1tcznik ill 39 do protokolu.

4. Przewodnicz1tca Rady Maria Przybysz - Piwko poinfonnowala, ze spotkala sit<
z mieszkailcami ul. Batalion6w Chlopskich, kt6rzy wys4Pili 0 utwardzenie tej ulicy oraz
wybudowanie chodnika.

5.Przewodnicz1tca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawila pismo mieszkailca
ul. Klucznikowskiej w sprawie wybudowania przyl1tcza wodoci~owego (kopia pisma
stanowi zal1tcznik ill 40 do protokolu).

6.Przewodnicz1tca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawila pismo Mazowieckiego
Wojew6dzkiego Inspektora Ochrony Srodowiska w sprawie skladowania odpad6w
poprodukcyjnych zakladu Fomar Borg Automotive S.a. (kopia pisma stanowi zal1tcznik ill 41
do protokolu).

Pkt 20. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1800 Przewodnicz1tca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknt<la XXVI sesjt< Rady
Miasta Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg
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